

# 感光版烤版机 江苏泰兴 新盛

产品名称	感光版烤版机 江苏泰兴 新盛
公司名称	泰兴市制版机械厂
价格	48000.00/台
规格参数	型号:KYHW型立式烤版机 产地:江苏泰兴 品牌:新盛
公司地址	泰兴市根思路52号
联系电话	0523-87732763 13905264083

## 产品详情

型号	KYHW型立式烤版机	产地	江苏泰兴
品牌	新盛	包装	木箱包装
重量	480 ( kg )		

### kyhw型立式烤版机

kyhw型立式烤版机(高温烤箱)是专门用于烘烤传统ps版和ctp热敏版，以增加版材的耐印量。经过烘烤的ps版印数可增加3倍左右。

model kyhw vertical plate-baking machine (high-temperature oven) is designed for baking traditional ps plates and ctp heat-sensitive plates, thus having increased the plate printing capability. the printing capability of the ps plates can be increased by 3 times.

### 性能特点：

characteristics

热风量循环稳定，版面烘烤温度分布均匀，两个独立温控系统避免因单个故障而无法工作；

steady volume of hot air circulation, uniform distribution of the temperature for baking the plates, two independent temperature control systems, failure of any one of which will lead to the stop of work.

定时开关机装置，全封闭机箱设计，防止热气流失；

timing on/off device, enclosed case design, preventing the loss of hot air;

精巧的夹版装置，方便版材取放；

delicate clamping device, convenient for storing and placing the plates;

烤版完毕自动报警，温度控制精确，隔热系统优良，版材不产生弯曲。

automatic alarming after baking the plates, accurate temperature control, excellent heat insulation system, no curvature will occur to the plates.